
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  16. februára 2023 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: Peter Gerhát, Michal Godál, Mgr. Daniela Machová, PhDr. Jana Vaňová, Ing. 

Miroslav Sitár 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Elena Magdolenová - hlavná kontrolórka obce, Emília Sitárová – ekonómka 

obce 

          

Prítomní občania: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Ďalej privítala hlavnú kontrolórku obce 

a prítomných občanov. Skonštatovala, že z 5 poslancov je prítomných 5 poslancov a teda zasadnutie 

obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

 

 

K bodu 2 

 

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce a internetovej stránke obce.  K návrhu programu nevzniesli poslanci žiadne 

pripomienky. Za zapisovateľku určila p. Emíliu Sitárovu a za overovateľov zápisnice Petra Gerháta 

a Mgr. Danielu Machovú 

Starostka predložila návrh na uznesenie a dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia, 

zapisovateľku, overovateľov zápisnice. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

  

 

K bodu 2 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že uznesenia sú splnené, resp. v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 3 

 

Starostka v rámci tohto bodu odovzdala slovo hlavnej kontrolórke obce, ktorá predložila poslancom 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šišov za rok 2022 a Správu o výsledkoch 

kontroly za obdobie 2. polroka 2022. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 



K bodu 4 

 

Starostka predložila poslancom informáciu o  účastí poslancov na verejných zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva za rok 2022.  Skonštatovala, že v roku 2022 obecné zastupiteľstvo rokovalo osemkrát, 

jeden poslanec sa nezúčastnil jedného rokovania. Išlo o ospravedlnenú neúčasť. Ostatní poslanci sa 

zúčastnili všetkých rokovaní.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 5 

 

Starostka informovala poslancov o stave v platení daní a poplatkov. Skonštatovala, že obec má 

uhradené všetky poplatky za komunálny odpad od fyzických aj právnických osôb. Na miestnych 

daniach eviduje jedného dlžníka, ktorý dlhuje na dani z nehnuteľnosti za obdobie troch rokov.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 6 

 

Starostka predložila na rokovanie návrh VZN č. 1/2023, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Územného 

plánu obce Šišov – Zmien a doplnkov č. 4/2022. Obec začala v roku 2022 obstarávať zmenu 

územného plánu na základe požiadaviek majiteľov pozemkov na zmenu ich funkčného využitia. Celý 

proces prešiel pripomienkovým konaním, ktoré je ukončené schválením VZN o vyhlásení záväznej 

časti ÚP. Poslanci na svojom zasadnutí schválili VZN č. 1/2023, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 

Územného plánu obce Šišov – Zmien a doplnkov č. 4/2022. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 7 

 

Starostka predložila na rokovanie návrh VZN č. 2/2023 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce z dôvodu, že obec má schválené všeobecne záväzné nariadenie ešte z roku 2006. 

Poslanci na svojom zasadnutí schválili VZN č. 2/2023 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

obce.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 8 

 

V rámci tohto bodu bola prerokovaná žiadosť TJ Sokol Šišov o poskytnutí dotácie vo výške 3000 € na 

jarné kolo súťaže. Zasadnutia sa zúčastnil aj M. Pál, prezident futbalového klubu, ktorého poslanci 

vyzvali na upresnenie financovania celej činnosti futbalového klubu. M. Pál uviedol, že výdavky klubu 

spočívajú vo financovaní samotnej športovej činnosti, v nákupe dresov pre hráčov, v starostlivosti 

a údržbe ihriska, pranie dresov, cestovné výdavky na súťaže a pod. Taktiež sa navýšili výdavky klubu 

aj v spojitosti so zriadením prípravky detí. Klub si zabezpečuje finančné prostriedky okrem dotácie od 

obce aj od sponzorov, taktiež 2 % z daní a príspevku od rodičov.  Starostka uviedla, že v rozpočte na 

rok 2023 je schválená dotácia pre TJ Sokol Šišov vo výške 3500 €. Určite táto suma nebude 



postačovať na financovanie výdavkov spojených s činnosťou futbalového klubu, nakoľko je v rámci 

TJ zriadená aj prípravka. Tiež uviedla, že na voľnočasové aktivity prispievajú aj rodičia a preto 

navrhla, aby táto suma bola aspoň vo výške 10 eur. Poslanci schválili dotáciu vo výške 3000 € na jarnú 

časť súťaže.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 9 

 

V rámci bodu Rôzne starostka informovala poslancov o nasledovných úlohach: 

 

- príprava rozpočtu na opravu interiéru a exteriéru kultúrneho domu; 

- príprava projektovej dokumentácie na rozšírenie kapacity materskej školy; 

- havarijný stav podlahy v telocvični; 

- realizácia výmeny okien na pivnici obecného úradu; 

- navýšenie zálohových platieb na energie pre rok 2023; 

- príprava obecných akcií – stavanie mája, Deň matiek, výročie obce. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

 

K bodu 10 

 

V rámci interpelácii vystúpili poslanci s otázkami: 

- na jedálnom lístku je uvedené ovocie, ktoré detí nedostavajú; 

- ako je zabezpečovaná telesná výchova žiakov; 

- pripraviť kalendár vývozov pre domácnosti. 

Starostka uviedla, že bude predmetné požiadavky tlmočiť riaditeľke školy a bude poslancov 

informovať o výstupe. Ohľadne kalendára vývozov – Borina Ekos dala kalendár vývozov na prvé štyri 

mesiace tohto roka a tento bol aj zverejnený. Akonáhle pošle na ďalšie mesiace bude zaslaný aj do 

domácnosti.  

 

 

K bodu 11 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

V rámci diskusie požiadal o slovo JUDr. Malinovský, ktorý najskôr požiadal o písomné vyjadrenie 

k jeho požiadavke na vybudovanie spoločného chodníka pre peších. Uviedol, že na základe písomnej 

odpovede bude potom postupovať ďalej, a to s požiadavkou o možnosť odkúpenia časti obecnej 

parcely. Ďalej predložil na obec žiadosť o prenájom strechy budovy telocvične na umiestnenie 

fotovoltaických panelov za účelom zabezpečenia dodávky elektrickej energie pre kaštieľ Šišov.   

Starostka v rámci diskusie informovala, že po priebežnom, zatiaľ nezáväznom, zisťovaní bude obec 

musieť riešiť navýšenie kapacity materskej školy. Čiže bude sa musieť rozšíriť pol trieda na celú a to 

najskôr prístavbou materskej školy k pôvodnej budove. Bola vyhlásená výzva na financovanie 

rozšírenia kapacít. Starostka uviedla, že podnikla prvé kroky k vypracovaniu projektovej 

dokumentácie. Taktiež informovala, že v mesiaci január bol opravný chodník od čakárne po ČOV.  

Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania. 

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila 

 

 



K bodu 12 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

V Šišove, 16. 02. 2023 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Ing. Miroslav Sitár      Peter Gerhát                                                          

             overovateľ I                                                                         overovateľ II             

                                                                                   

                                                                                

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

 

 

Zapísala: Emília Sitárová 

 

 

 

 

 

 


